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MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V TREBIŠOVE 
 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

 

ZO ZASADNUTIA MESTSKÉHO ZASTUPITEĽSTVA V TREBIŠOVE 

 

4. zasadnutie           dňa 17. 03. 2023           začiatok o 16.00 h 

 

 

 

Predsedajúci:    PhDr. Marek Čižmár, primátor 

 

 

Prítomní poslanci:   1.   Ing. Dušan Biž 

2.   MUDr. Iveta Čeplíková 

3.   Miroslav Davala 

4.   Koloman Demeter 

5.   PhDr. Marek Demeter 

6.   Ing. Peter Duč 

7.   PhDr. Daniela Fecková 

8.   Ing. Jozef Gazdag 

9.   Vladimír Horňák 

10. MUDr. Mária Hurčíková 

11. MVDr. Ivan Hrdlík 

12. Babken Chačlarian 

13. Ladislav Ivan 

14. Mgr. Lenka Janoková 

15. Ján Kacin 

16. PhDr. Beáta Kereštanová 

17. Ing. Marián Kolesár 

18. Jozef Krucovčin 

19. Mgr. Roman Ostrožovič 

20. Ing. Martin Telepovský 

21. František Tomko 

 

 

 

Neprítomní poslanci:  1.   Magdaléna Haburová 

     2.   RNDr. Slavomír Partila 

     3.   MUDr. Lukáš Ždij  

 

 

Prednosta Mestského úradu v Trebišove JUDr. Martin Galgoczy, LL.M. prítomný. 

 

 

Ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny (príloha č. 1). 
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Bod  č. 1 

Otvorenie 

Primátor otvoril 4. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Trebišove. Privítal členov komisií z radov 

občanov, vedúcich oddelení mestského úradu, riaditeľa mestského podniku, zástupcov inštitúcií 

a občanov mesta.   

Konštatoval, že zasadnutia sa zúčastňuje nadpolovičná väčšina poslancov, z celkového počtu 24 

poslancov je momentálne prítomných 19 poslancov, zasadnutie mestského zastupiteľstva je 

uznášaniaschopné.    

 

 

 

 

Bod  č. 2 

Schválenie programu 

PhDr. Čižmár: 

Návrh programu zasadnutia ste dostali na pozvánke (príloha č. 2).   Dávam hlasovať o tom, aby sa 

dnešné zasadnutie mestského zastupiteľstva riadilo uvedeným programom. 

Nech sa páči, hlasujte. 

 
Návrh programu: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu 

3. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 

4. Zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva v Trebišove č. 56/2023 

5. Projektová dokumentácia – Komunitné centrum na Záhradnej ulici, Trebišov 

6. Projektová dokumentácia – Základná škola na Jesennej ulici, Trebišov 

7. Komplexná projektová dokumentácia na vybudovanie technickej infraštruktúry v meste 

Trebišov 

8. Projektová dokumentácia – Úprava komunikácií a chodníkov v meste Trebišov 

9. Zmena uznesenia Mestského zastupiteľstva v Trebišove č. 48/2023 

10.  Rôzne 

11.  Záver 

 

Hlasovanie za  program rokovania: 
(hlasovanie č. 1) 

 

za: 19,  proti: 0,  zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

 

- primátor konštatoval, že program dnešného zasadnutia  bol schválený 
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Bod  č. 3 

Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov 
 

Primátor odporučil mestskému zastupiteľstvu, aby v návrhovej komisii pracovali poslanci: 

 

1. PhDr. Daniela Fecková 

2. Ján Kacin 

 

Keďže k zloženiu návrhovej komisie neboli predložené iné návrhy, primátor dal hlasovať o zložení 

návrhovej komisie v zmysle ním predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 2) 

 

za: 19,  proti: 0,  zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

- primátor konštatoval, že návrhová komisia bola schválená v zložení, ako bolo navrhované. 

 

Za overovateľov zápisnice a uznesení o priebehu rokovania 4.  zasadnutia  mestského zastupiteľstva    

primátor určil  poslancov: 

 

1. Mgr. Lenka Janoková 

2. Vladimír Horňák 

 

K zápisnici z predchádzajúceho zasadnutia mestského zastupiteľstva neboli vznesené žiadne 

pripomienky, bola overená overovateľmi, primátor ju vyhlásil za schválenú. 

 

 

 

 

Bod  č. 4 

Zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva v Trebišove č. 56/2023 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 3 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove na svojom zasadnutí 20. februára 2023 prijalo uznesenie č. 

56/2023, ktorým schválilo predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie 

projektu „Predprojektová príprava investičných akcií v meste Trebišov podporená iniciatívou 

Catching-Up Regions“. Vzhľadom na to, že po termíne mestského zastupiteľstva sme dostali nové, 

ďalšie ucelenejšie informácie z riadiaceho orgánu pre integrovaný regionálny operačný program, je 

potrebné predmetné uznesenie zrušiť a prijať štyri nové uznesenia jednotlivo pre každý projekt.  

 

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a  žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Daniela Fecková v tomto znení: 
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Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

zrušuje 

uznesenie Mestského zastupiteľstva v Trebišove č. 56/2023 zo dňa 20. 02. 2023. 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 3) 

 

za: 20, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 58/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 
Bod  č. 5 

Projektová dokumentácia – Komunitné centrum na Záhradnej ulici, Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 4 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky ako riadiaci orgán 

pre Integrovaný regionálny operačný program vyhlásilo výzvu so zameraním na prípravu projektov 

iniciatívy Catching-up Regions. V prípade schválenia tejto žiadosti o NFP budú mestu poskytnuté 

finančné prostriedky na vypracovanie projektovej dokumentácie, ktorá môže byť následne použitá  pri 

verejnom obstarávaní na zhotoviteľa diela. Konkrétne ide o projektovú dokumentáciu na Komunitné 

centrum, ktoré by bolo vybudované na Záhradnej ulici a slúžilo by na poskytovanie komplexných 

sociálnych služieb.  

 

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ján Kacin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

1. predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu „Projektová 

dokumentácia – Komunitné centrum na Záhradnej ulici, Trebišov“, realizovaného v rámci výzvy 

IROP-PO7-SC76-2021-80, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta a platným 

Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja 2016 – 2023; 

2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 
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3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu „Projektová 

dokumentácia – Komunitné centrum na Záhradnej ulici, Trebišov“ vo výške 2 215,00 EUR; 

4. zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta.  

 

Výška celkových oprávnených výdavkov na projekt: 44 300,00 EUR 

Výška nenávratného finančného príspevku: 42 085,00 EUR 

Výška spolufinancovania: 2 215,00 EUR 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 4) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 59/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 
Bod  č. 6 

Projektová dokumentácia – Základná škola na Jesennej ulici, Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 5 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Aj v tomto prípade Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky 

ako riadiaci orgán pre Integrovaný regionálny operačný program vyhlásilo výzvu so zameraním na 

prípravu projektov iniciatívy Catching-up Regions. V prípade schválenia tejto žiadosti o nenávratný 

finančný príspevok budú mestu poskytnuté finančné prostriedky na vypracovanie projektovej 

dokumentácie, ktorá môže byť následne použitá  pri verejnom obstarávaní na zhotoviteľa diela. 

Konkrétne sa ide o projektovú dokumentáciu na výstavbu Základnej školy na ulici Jesennej. Kapacita 

novovybudovanej školy by bola niekde na úrovni 800 – 850 žiakov. 

 

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Ing. Kolesár: 

Dobrý deň pán primátor, dobrý deň vážení prítomní kolegovia, poslankyne a poslanci. Prosil by som 

o dovysvetlenie toho zámeru Základná škola na Jesennej ulici, lebo mám dosť málo informácií ako 

zrejme aj ostatní, alebo možno ostatní majú viac. Ale v roku 2011 som bol prítomný pri otváraní školy 

na Ulici Ivana Krasku po rekonštrukcii. Vtedy sa predpokladalo, že tá škola niekoľko rokov vydrží, čo 

sa aj stalo ale samozrejme predpokladalo sa, že kapacitne nebude postačovať a že časom dôjde 

k rozšíreniu jej kapacít, že bude dostavaná prístavba, pretože populačný rast je zrejme nezastaviteľný 

a v tých rokoch, najmä posledných rokoch, jednoducho taký bol vývoj a preto som trošku prekvapený, 

že tu hovoríme pravdepodobne o novej škole, keďže ide o Základnú školu na Jesennej ulici, tak by 

som prosil o informáciu prečo takýto postup, keď vlastne dnes škola v danej lokalite existuje a myslím 

si, že sú vytvorené aj podmienky na to, aby kapacita tejto školy bola rozšírená. Je už na určitom danom 

území a môj osobný názor je, že malo by sa pokračovať tou tendenciou, aká bola nastavená už dávno 
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ešte pred rokom 2011, pred rokom 2011, čiže to nie je môj výmysel, aby nedošlo k nejakým osobným 

dezinformáciám a aby sa pokračovalo v rozširovaní tejto školy. Tam sa uvažovalo, že sa dostavia 

jedáleň, že sa dostavajú nové kapacity, že sa dostavia telocvičňa a teraz asi ide o novú školu. Mohol by 

som k tomu dostať nejaké vysvetlenie? Keďže v žiadnej z komisií, na ktorých som bol účastný sa táto 

problematika neprejednávala.  

 

PhDr. Čižmár: 

Pán poslanec, vy ste boli len na jednej komisii účastný, na tej druhej ste neboli, pokiaľ mám dobré 

informácie. Takže nemôžete hovoriť, že na komisiách, na ktorých ste boli účastný. Čo sa týka vízie, 

alebo ako hovoríte plán, alebo čo to bolo v roku 2011, rozširovanie školy a školských priestorov, tak 

bolo by potrebné ukázať nejaké strategické dokumenty, stratégie, vízie, koncepcie, štúdie a neviem čo 

ešte všetko, čo ste pripravovali. Treba však povedať to, že mesto riešilo rozširovanie kapacít školy. 

Len na pripomenutie spomeniem budovu Mediky, tá sa rozširovala ako ďalšia kapacita pre základnú 

školu, pre existujúcu základnú školu. A to, čo máte pred sebou je projekt, ktorý je výsledkom 

viacerých rokovaní aj tie, ktoré sa realizovali naposledy, kde ste neboli prítomný a boli tu prítomní 

poslanci mestského zastupiteľstva, pozvánka išla všetkým pripomínam, aj za účasti Svetovej banky, 

Európskej komisie a všetkých participujúcich organizácií. Je to projekt, ktorý je výsledkom aktivít 

viacerých partnerov, Eparchiálny školský úrad Košice plus ďalší, ktorí budú na tom participovať a sa 

zaujímajú o túto myšlienku, takže v tomto prípade nejde o potlačenie žiadnych vízií, ktoré údajne vy 

ste tu mali v roku 2011, aj keď ja som bol poslancom, nikdy som o nich nepočul tu v zastupiteľstve, 

ale je to normálne snaha riešiť momentálnu situáciu vzhľadom na kapacitu s ktorou sa ráta. Je to 

výsledok demografického vývoja a hlavne zabezpečenia vzdelávania, či už predškolského, to rieši 

škola, projektom predškolského zariadenia, alebo potom novej základnej školy. Toto je výsledkom 

všeobecného konsenzu, ktorý tu vznikol práve na zasadnutí a na riešení možnosti čerpania finančných 

zdrojov, aj na projektové dokumentácie. Takže ak sa rozprávame o vízií, škoda, že ste ju neprišli 

predstaviť práve na to stretnutie so Svetovou bankou, pretože tu boli zastúpení všetci, ktorí mali čo do 

projektu povedať, aj tí, ktorí sa priamo aktívne týždeň, čo týždeň stretávajú v rámci aktivity Catching-

up.  A to sú dokonca aj tu prítomní páni poslanci, sú do toho zaangažovaní aj zástupcovia komunít, 

alebo resp. komunity, ktorá žije na tomto území, no a potom samozrejme aj ďalšie organizácie. Takže 

netreba to chápať ako nejaké zaznávanie alebo negatívny postoj k vašim víziám, je to normálne 

riešenie momentálnej situácie a hlavne ide o riešenie situácie koncepčné. To je vlastne zahrnuté aj 

v materiáloch, pretože neriešime iba školu, ale riešime aj komunitné zariadenia, riešime aj 

infraštruktúru. 

 

Ing. Duč: 

Dobrý deň prajem všetkým. Chcel by som vysvetliť to, čo ste sa pýtali pán Kolesár. Áno, správne ste 

postrehli, jedna sa o výstavbu nového objektu a toto, čo teraz schvaľujeme je vlastne predprojektová 

príprava na zrealizovanie tohto projektu v budúcnosti. Čiže, toto je číslo 663 330 Eur je predpokladaná 

hodnota zákazky, ktorá vznikla z verejného obstarávania a po tomto, až to zastupiteľstvo schváli, 

prebehne verejné obstarávanie na dodávateľa projektovej dokumentácie na výstavbu novej základnej 

školy pre 800 – 850 žiakov. Samozrejme bola na stole aj tá úvaha rozšírenia existujúcej školy na Ulici 

Ivana Krasku. Problém tam je v súčasnosti ten, že v areáli tejto školy alebo teda poblíž, po blízku sa 

nachádza materská škôlka tzv. kontajnerového typu. A na to, aby sme ten objekt mohli rozšíriť 

existujúcej základnej školy je potrebné túto škôlku odstrániť. Odstrániť ju nemôžeme, lebo zatiaľ novú 

škôlku nemáme. Na účel materskej školy je vypracovaná projektová dokumentácia a v podstate aj to je 

jednou z úloh, našich úloh, že sa chceme uchádzať o nenávratný finančný príspevok na výstavbu novej 

materskej školy s kapacitou, ak si dobre pamätám nejakých 160 žiakov. Čo sa týka oboch objektov, či 

už materskej školy novej, novovybudovanej, alebo tej novovybudovanej základnej školy, problém je 

ten, že ako ste spomínali jedáleň, kuchyňa, telocvičňa, ihrisko, to všetko sú dnes neoprávnené 

výdavky. Z informácií zo ZMOS-u viem, že prebieha medzirezortné pripomienkové konanie na zmenu 

tých jednotlivých výziev alebo zmenu plánu obnovy, pretože je tam strašne veľa vecí, ktoré sú 

neoprávnené a v podstate bránia čerpať NFP, lebo nie je možné postaviť, skolaudovať školu, ktorá 

nebude mať výdajňu jedálne, nebude mať kuchyňu, nebude mať telocvičňu. De facto ani nikto vám na 

to stavebné povolenie nevydá, pretože hygiena k tomu dá zamietavé stanovisko. Čiže je tu obrovské 
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množstvo problémov, ktoré sme aj my apelovali na kompetentných a dúfam, že po tom konaní 

pripomienkovom, sa tieto veci upravia. Na záver to zopakujem ešte raz, škola sa nerozširuje preto, 

lebo v blízkosti sa nachádza materská škôlka. Čiže, najprv by sme museli odstrániť, ale to z časového 

hľadiska nie je možné, pretože už dneska tam máme dvojzmennú prevádzku, máme tam okolo 1100 – 

1200 žiakov na základnej škole a na to, aby sme odstránili dvojzmennosť to potrebujeme riešiť hneď, 

teda výstavbu novej školy. Samozrejme predpokladáme aj do budúcna, lebo aj tieto kapacity pri 

súčasnej populačnej explózii  je najviac horizont desiatich rokov. Čiže nikto netvrdí, že tá škola na 

Ivana Krasku sa rozširovať nebude. Dodám, že tieto ak sa podarí vybudovať tú novú školu 

v spolupráci s Gréckokatolíckou eparchiou, tak nikto netvrdí, že tie školy si budú vzájomne 

konkurovať. Budú to vzájomné komplementárne subjekty, ktoré si budú pomáhať, nijakým spôsobom 

si nebudú konkurovať. Až sa nám podarí získať z nejakých ďalších zdrojov, až sa to zmení, či už plán 

obnovy alebo nové programové obdobie, tak určite musíme a aj chceme postaviť telocvičňu a takisto 

aj kuchyňu  a jedáleň. Samozrejme tieto objekty budú vzájomne zdieľané. Takže asi toľko, ďakujem.  

 

Ing. Kolesár: 

Uviedol som na začiatku, že nejedná sa o moju víziu, takže nie je dôvod, aby ja som tu nejakú svoju 

prezentoval, keď nebola moja, na upresnenie. Ďakujem pán Duč za technické vysvetlenie, to som 

požadoval, aj keď myslím si, že sme premeškali isté obdobie, kedy bola možnosť pripraviť to územie 

na to, aby ku rozšíreniu pôvodnej školy došlo. Ja chápem dôvody, aj po vašom vysvetlení, ktoré vedú 

k takémuto zámeru, ale domnievam sa, že bolo by vhodné, aj vzhľadom na to, čo ste uviedli, možno 

ešte očakávať zo strany ZMOS-u nejaké pokusy o to, aby stravovanie deti, resp. zariadenie na 

stravovanie deti, bolo oprávneným výdavkom, lebo to dáva logiku veci, aj keď ťažko čakať v istých 

veciach logiku a v konaní istých orgánov logiku, ale možno to na ZMOS-e sa podarí nakoniec. 

Napriek tomu si myslím, že by sme ešte mali vyvinúť úsilie aspoň alternatívne na to, aby mohlo dôjsť 

k rozšíreniu existujúcej školy už teraz,  keď aj v horizonte nejakých rokov sa uvažuje, že to tam bude. 

Ja nie som proti rozširovaniu školy, lebo poznám realitu v tej lokalite a rozhodne moje vystúpenie 

nesmeruje k tomu, že tam škola nemá byť. Naozaj napriek všetkému si myslím, že práve tam má ta 

škola byť, aby sa nestala napr. Gorkého škola tá, kde sa preleje súčasná vlna zo školy Ivana Krasku. 

Takže súhlasím s výstavbou novej školy, súhlasím so všetkým, akurát si myslím, že to dielo sa mohlo 

realizovať a mohlo sa viac pritlačiť na jeho umiestnenie vo forme rozšírenia školy, súčasnej základnej 

školy na Ulici Ivana Krasku, ktorá má vybudované štruktúry, má vybudované fungovanie a získala by 

sa možno jedna väčšia škola, s väčšou kapacitou, možnože aj s lepším postavením ako dve školy 

stredného typu. Je to môj názor, mám naňho právo, tu ho prezentujem a podľa toho sa aj zariadim pri 

hlasovaní. Ďakujem. 

 

PhDr. Čižmár: 

Každopádne nás teší, že nastáva všeobecný konsenzus, lebo ste hovorili, že je potrebné, aby sme na 

tom pracovali. Čiže rátam s tým, keďže hovoríte v prvej osobe plurálu, že hovoríte aj o sebe a istým 

spôsobom je to aj naplnenie vášho volebného programu pod názvom „Urobíme to“, ako kandidáta na 

poslanca.  

 

Keďže sa nikto ďalší nehlási do diskusie, končím diskusiu, zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Daniela Fecková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

1. predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu „Projektová 

dokumentácia – Základná škola na Jesennej ulici, Trebišov“, realizovaného v rámci výzvy IROP-

PO7-SC76-2021-80, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta a platným 

Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja 2016 – 2023; 
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2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu „Projektová 

dokumentácia – Základná škola na Jesennej ulici, Trebišov“ vo výške 33 166,50 EUR; 

4. zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta.  

 

Výška celkových oprávnených výdavkov na projekt: 663 330,00 EUR 

Výška nenávratného finančného príspevku: 630 163,50 EUR 

Výška spolufinancovania: 33 166,50 EUR 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 5) 

 

za: 17, proti: 0, zdržalo sa: 4, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 60/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 

 
Bod  č. 7 

Komplexná projektová dokumentácia na vybudovanie technickej infraštruktúry 

v meste Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 6 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky ako riadiaci orgán 

pre Integrovaný regionálny operačný program vyhlásilo výzvu so zameraním na prípravu projektov. 

V prípade schválenia tejto žiadosti o nenávratný finančný príspevok budú mestu poskytnuté finančné 

prostriedky na vypracovanie projektovej dokumentácie, ktorá môže byť následne použitá  pri verejnom 

obstarávaní na zhotoviteľa diela. V tomto prípade ide o komplexnú projektovú dokumentáciu v oblasti 

s najväčšou koncentráciou marginalizovanej rómskej komunity, ktorá bude zastrešovať cesty, 

chodníky, kanalizáciu, verejné osvetlenie, vodovod, prípravu na jednotlivé rozvody a stojiská na 

odpad. 

 

Nech sa páči, otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ján Kacin v tomto znení: 
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Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

1. predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu „Komplexná 

projektová dokumentácia na vybudovanie technickej infraštruktúry v meste Trebišov“, 

realizovaného v rámci výzvy IROP-PO7-SC76-2021-80, ktorého ciele sú v súlade s platným 

územným plánom mesta a platným Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja 2016 – 2023; 

2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu „Komplexná 

projektová dokumentácia na vybudovanie technickej infraštruktúry v meste Trebišov“ vo výške 

3 555,20 EUR; 

4. zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta.  

 

Výška celkových oprávnených výdavkov na projekt: 71 104,00 EUR 

Výška nenávratného finančného príspevku: 67 548,80 EUR 

Výška spolufinancovania: 3 555,20 EUR 

   

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 6) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 61/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 

 
 

Bod  č. 8 

Projektová dokumentácia – Úprava komunikácií a chodníkov v meste Trebišov 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 7 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to máte uvedené v Dôvodovej správe, aj v tomto prípade Ministerstvo investícií, 

regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky ako riadiaci orgán vyhlásilo výzvu na 

prípravu projektov. V prípade schválenia tejto žiadosti o nenávratný finančný príspevok budú mestu 

poskytnuté finančné prostriedky na vypracovanie projektovej dokumentácie, ktorá môže byť použitá  

pri verejnom obstarávaní na zhotoviteľa diela. Konkrétne v uznesení ide o možnosť vypracovania  

projektovej dokumentácie na úpravu chodníkov a ciest v meste Trebišov, prioritne o Ulicu M. R. 

Štefánika od napojenia na ulicu Školská až po čerpaciu stanicu Slovnaft a niekoľko ďalších úsekov 

v meste, ktorých stav je v súčasnosti nevyhovujúci. 

 

Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Keďže sa nikto nehlási do diskusie, končím diskusiu a zároveň žiadam návrhovú komisiu, aby 

predniesla návrh na uznesenie. 
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NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesla členka návrhovej komisie PhDr. Daniela Fecková v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

schvaľuje 

1. predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu „Projektová 

dokumentácia – Úprava komunikácií a chodníkov v meste Trebišov“, realizovaného v rámci výzvy 

IROP-PO7-SC76-2021-80, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta a platným 

Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja 2016 – 2023; 

2. zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

3. zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu „Projektová 

dokumentácia – Úprava komunikácií a chodníkov v meste Trebišov“ vo výške 3 501,20 EUR; 

4. zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta.  

 

Výška celkových oprávnených výdavkov na projekt: 70 024,00 EUR 

Výška nenávratného finančného príspevku: 66 522,80 EUR 

Výška spolufinancovania: 3 501,20 EUR 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 7) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 62/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 
 

 

 

Bod  č. 9 

Zmena uznesenia Mestského zastupiteľstva v Trebišove č. 48/2023 
Predkladá: PhDr. Marek Čižmár, primátor. 

Písomný materiál tvorí prílohu č. 8 tejto  zápisnice.  

 

PhDr. Čižmár: 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo na svojom zasadnutí konanom dňa 20. februára 2023 

uznesenie č. 48/2023, ktorým v súlade s ustanoveniami zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov, schválilo termíny a podmienky voľby hlavného kontrolóra mesta 

Trebišov. V predmetnom uznesení došlo k chybe v písaní a počítaní pri určení termínu na doručovanie 

prihlášok kandidátov na funkciu hlavného kontrolóra mesta Trebišov a to aj vo volebnom poriadku. 

Vzhľadom na uvedené Vám predkladáme návrh na zmenu tohto uznesenia. 

 

Otváram diskusiu k uvedenému bodu. 

 

Ing. Kolesár: 

Chápem, že chyba sa mohla stať, ale zaujímalo by ma, koľko právnikov pracuje v súčasnosti na 

mestskom úrade? 



Strana 11 z 12 

PhDr. Čižmár: 

Momentálne na mestskom úrade pracujú traja právnici, ďalší z právnikov je prednosta mestského 

úradu. Keď porovnávame chyby, na ktoré narážate, tak v tomto prípade išlo o drobnú chybu, ktorá sa 

rieši zmenovou úpravou uznesenia. Tiež mám v blahej pamäti, ako sme tu boli narýchlo zvolávaní 

počas obdobia dovoleniek, kvôli zriaďovaniu MŠKM a sme sa dozvedeli na rokovaní zastupiteľstva, 

že zle bolo doriešené IČO organizácie.  

 

Ing. Kolesár: 

Ďakujem za informáciu o počte právnikov na mestskom úrade. 

 

PhDr. Čižmár: 

Keďže nikto ďalší sa nehlási do diskusie, končím diskusiu a žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla 

návrh na uznesenie. 

 

 

NÁVRH NA UZNESENIE: 

Návrh na uznesenie predniesol člen návrhovej komisie Ján Kacin v tomto znení: 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove  

A/ mení 

v uznesení Mestského zastupiteľstva v Trebišove č. 48/2023 zo dňa 20. 02. 2023 v časti C/, bod 4.  tak, 

že slovné spojenie „najneskôr do 30.03.2023“ nahrádza slovným spojením „najneskôr do 

03.04.2023“; 

 

B/ nahrádza 

pôvodnú prílohu uznesenia č. 48/2023 zo dňa 20. 02. 2023 Volebný poriadok na vykonanie voľby 

Hlavného kontrolóra mesta Trebišov novou prílohou Volebný poriadok na vykonanie voľby Hlavného 

kontrolóra mesta Trebišov, ktorý je prílohou tohto uznesenia. 

 

 

PhDr. Čižmár: 

Ďakujem.  Nech sa páči, hlasujte. 

 

Hlasovanie:  
(hlasovanie č. 8) 

 

za: 21, proti: 0, zdržalo sa: 0, nehlasovalo: 0 

 

-  primátor   konštatoval, že tento predložený návrh na uznesenie bol schválený 

 

Mestské zastupiteľstvo v Trebišove prijalo k tomuto bodu uznesenie č. 63/2023, ktoré tvorí prílohu 

tejto zápisnice. 

 

 
 

 

Bod  č. 10 

Rôzne 

 

PhDr. Čižmár: 

Do tohto bodu neboli predložené žiadne materiály, ani zo strany mesta, ani zo strany poslancov 

mestského zastupiteľstva, preto tento bod ukončujem.  
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Bod  č. 11 

Záver 

 

PhDr. Čižmár: 

Vzhľadom na to, že sme sa dostali do záveru dnešného rokovania, končím aj dnešné rokovanie 

mestského zastupiteľstva. Chcem vám poďakovať za účasť na dnešnom rokovaní a chcem vás aj 

pozvať na podujatia organizované mestom, či už v priebehu tohto víkendu alebo potom 

v nasledujúcich týždňoch a mesiacoch. Zajtra Finále Slovenského pohára v hádzanej v mestskej 

športovej hale a v nedeľu prvé z podujatí Spoznaj Trebišov behom, pod názvom „Jarný beh nádeje 

s Katkou“, na ktorý na tieto podujatia ste srdečne pozvaní.  

Ďakujem pekne za účasť a želám pekný víkend.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      PhDr. Marek Čižmár                                                      JUDr. Martin Galgoczy, LL.M. 

              primátor                                                                                   prednosta  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Mgr. Lenka Janoková          ................................................ 

 

Vladimír Horňák                  ................................................   

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka: 

Mária Vašková  


